
 
 
 
 

Sidosyksikkö (in-house yhtiön) 2M-IT Oy:n säästövelvoitteen suunnitelman täyttämisen 
seuranta 
  
Omistajaohjausjaosto 20.03.2024 § 19 
1689/00.02.03/2024       

Valmistelija Liukkonen Maria 
Lisätietoja: puhelinnumero: 040 531 8628, etunimi.sukunimi@ovph.fi 

Pohjanmaan hyvinvointialueen tulevaisuus- ja sopeuttamisohjelman konkreettisena 
toimenpiteenä vähennetään ostopalveluja sidosyksiköiltä (in-house-yhtiöltä) 3 600 000 
eurolla vuosina 2023-2026. Säästöt kohdennetaan pääasiassa niihin in-house yhtiöihin, 
jotka jaosto on luokitellut merkittäviksi. Hyvinvointialueen ICT-palveluja tuottava 
sidosyksikkö 2M-IT Oy on yksi merkittäväksi luokiteltu in-house yhtiö. 

Omistajaohjausjaoston kokouksessa 26.10.2023 § 76 päätettiin asettaa ICT-palveluja 
tuottavalle sidosyksikölle (in-house yhtiölle) 2M-IT Oy:lle 1 200 000 € säästövelvoite 
vuodelle 2024. Tämän lisäksi, omistajaohjausjaosto painotti, että säästövaatimukset tulee 
täyttää ensisijaisesti in-house-yhtiöiden toimintaa tehostamalla ja aktiivisessa 
vuorovaikutuksessa hyvinvointialueen nimeämien koordinoijien kanssa. Säästöjen tulee 
olla pitkäaikaisia ja kestäviä, eivätkä ne saa vaarantaa hyvinvointialueen toimintaa.  

Hallintopäällikkö Maria Liukkonen sekä IT-johtajat Kimmo Tiira ja Pia Haglund nimettiin 
2M-IT:n kanssa käytävien keskustelujen koordinoijiksi. 

Omistajaohjausjaoston kokouksessa 13.12.2023 § 99 2M-IT Oy:n edustaja, toimitusjohtaja 
Jari Nevalainen antoi selonteon suunnitteilla olevista säästötoimenpiteistä jotka 
kohdentuvat vuoteen 2024. 

Lisämateriaali: Yhtiön antama suunnitelma vuoden 2024 säästövelvoitteen täyttämisestä 
(ladataan Gambitiin). 

Hallintojohtaja Jakobsson-Pada Linda 
Ehdottaa, että omistajaohjausjaosto merkitsee sidosyksikkö (in-house yhtiön) 2M-IT Oy:n  
selvityksen säästövelvoitteiden täyttämisen suunnitelmasta tiedoksi. 

Päätös: 
Merkittiin selvitys tiedoksi. Yhtiöltä pyydetään 12.6.2024 omistajaohjausjaoston 
kokoukseen suunniteltujen toimenpiteiden taloudellisten vaikutusten arviointi. 
 
Tietohallintojohtajat Kimmo Tiira ja Pia Haglund osallistustuivat kokoukseen etäyhteydellä 
pykälän käsittelyn ajan. 
 

Jakelu  
  

 
 


